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1.  
Návrh uznesenia 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača po prerokovaní materiálu 

berie na vedomie 

 
informáciu o vybavení interpelácií poslancov miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Rača zo dňa 03.05.2022 
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2. Materiál 

Informácia o vybavení interpelácií zo dňa 03.05.2022 

 

1. Doc. Ing. arch. Milan Andráš, PhD.: 

Otázka: 

1)  Na rohu obytného domu Hubeného 22-24-26 je v telese cestnej komunikácie (pri vstupe do 

kanalizácie) veľká diera. Je tu veľké nebezpečenstvo úrazu. Prosím o opravu. 

2)  Na chodníku idúceho z parkoviska pred políciou smerom do mesta (pri rohu obyt. domu 

Hubeného 28)  sa nachádza prepadnutá časť zámkovej dlažby. Tiež tu hrozí nebezpečie úrazu. 

Prosím o nápravu chodníka. 

3) Pred obytným domom Cyprichova 44-46-48 sú vyschnuté stromy, ktoré môžu pri víchrici 

spadnúť a ohroziť na živote okolo idúceho. Prosím o vyrezanie spomenutých stromov.  

 

Vyjadrenie k interpelácii poslanca Ing. arch. Milana Andráša zo dňa 03.05.2022 

Odpoveď k jednotlivým bodom: 

 

1. Pokiaľ ide o výtlky na cestnej komunikácii na úrovni bytového domu Hubeného 22-26, 

tak dôjde k prevereniu podnetu priamo na mieste zo strany našej inšpektorky životného 

prostredia. Ak sa jedná o komunikáciu v správe Hlavného mesta bude podnet 

preposlaný im na doriešenie, ak pôjde o komunikáciu v našej správe, bude podnet 

riešený prostredníctvom nášho externého dodávateľa. 

2. Pokiaľ ide o opravu dlažby na rohu domu Hubeného 28, tak miesto bude opäť 

skontrolované našou inšpektorkou a následne bude oprava zaradená medzi interne 

riešené podnety. Termín opravy predpokladáme v 2. štvrťroku 2022. 

3. Pokiaľ ide o vyschnuté stromy pri bytovke Cyprichova 44-48, tak tie budú 

skontrolované priamo na mieste a následne bude ich údržba zadaná nášmu externému 

dodávateľovi alebo Hlavnému mestu ak sa bude jednať o nám nezverenú parcelu. 

V prípade, že stromy budú vyhodnotené ako neperspektívne, tak ich výrub zabezpečíme 

my, alebo Hlavné mesto podľa správy daného pozemku. Náhradná výsadba bude 

rovnako zabezpečená. 

 

Vypracoval: Mgr. Matúš Čupka 

vedúci odd. životného prostredia a dopravy 

 

2. JUDr. Marián Vulgan: 

Otázka: 

1) „z dôvodu bezpečnosti chodcov si dovoľujem navrhnúť vyznačiť prechod pre chodcov na 

križovatke ulíc Popolná a Pri vinohradoch v časti pri bývalom pohostinstve U troch zajacov.“ 

2) Na základe komunikácie s obyvateľmi sídliska Cígeľská žiadam o doplnenie zelene (zelený 

plot z kríkov) okolo detského ihriska vo vnútrobloku Cígeľská. 

 

Vyjadrenie k interpelácii poslanca JUDr. Mariána Vulgana zo dňa 03.05.2022 

Odpoveď k jednotlivým  bodom: 

 

1. Predmetné komunikácie Popolná a Pri vinohradoch sú v správe Hlavného mesta SR 

Bratislavy pričom obnovu po rekonštrukcii komunikácie zaniknutých priechodov sme 

v minulosti už urgovali. Spravíme tak opäť. 
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2. Vo veci vysadenia živého plota v okolí detského ihriska na Cígeľskej ulici dôjde 

k prevereniu možnosti vysadenia tohto živého plota z pohľadu logickosti jeho vedenia, 

potenciálu udržať sa v sídliskovom priestore a prípadného spomalenia údržby zelene 

v bezprostrednom okolí. Následne bude vytvorený finančný odhad realizácie. V prípade 

dostatku finančných prostriedkov v predmetnej kapitole bude realizácia navrhnutá na 

jeseň 2022. V prípade nedostatku finančných prostriedkov na jar 2023. 

 

Vypracoval: Mgr. Matúš Čupka 

vedúci odd. životného prostredia a dopravy 

 

 


